
 

 

 
 
 
 
Nr. 120/2023 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 21 iulie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 17 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla-sat Chilieni și Miklos András- 
sat Coșeni, lipsind: Csatlos László, Cserey Zoltán-Mihály, Jancsó Éva, Sipos Dóra-Viola. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 819/2023. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): „Bună ziua. 
Începem ședința extraordinară de azi. Aș începe cu prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m./lb.r.): „Mulțumim. Înainte să aprobăm Ordinea de zi, aș dori să vă întreb 
dacă cineva are ceva de adăugat, sau observații?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Da, dl. președinte. Aș dori 
să propun puncte la Diverse. Un punct D1, care se referă la aprobarea actualizării devizului 
general al Documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenții pentru obiectivul de investiţii 
„Reabilitarea clădirii principale, clădire internat și clădire veche (fosta tipografie „Jókai„) 
la Colegiul Național Székely Mikó” din municipiul Sfântu Gheorghe, judeţul Covasna, 
aprobat prin HCL nr. 169/2016, cu modificările și completările ulterioare. Un punct D2, 
care se referă la aprobarea modifiării devizului general al Studiului de fezabilitate, aprobat 
prin HCL nr. 391/2020 privind aprobarea Studiului de fezabilitate pentru obiectivul de 
investiții „Extinderea rețelei de drumuri și a rețelei de utilități publice în Parcul industrial, 
din Municipiul Sfântu Gheorghe”, cu modificările ulterioare. Un punct D3, care se referă la 
punerea la dispoziţia proiectului „Dotarea stațiilor de epurare ape uzate din municipiile 
Sfântu Gheorghe și Târgu Secuiesc cu instalații fotovoltaice” a imobilelor aferente stației 
de epurare ape uzate din municipiul Sfântu Gheorghe în care se va implementa investiția. 
Un punct D4 privind aprobarea achiziționării unor terenuri situate în Municipiul Sfântu 
Gheorghe, strada Kossuth Lajos, identificate în CF nr. 37872 și CF 24610 Sfântu 
Gheorghe. Un punct D5 privind aprobarea contractării unui împrumut în valoare de 
7.500.000 lei, în conformitate cu prevederile art. 1 din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 
nr. 24/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare destinate acordării unor împrumuturi din 
Trezoreria Statului. Respectiv un punct D6 privind aprobarea retragerii a 2 (două) 
obiective de investiții, propuse spre finanțare prin Programul Național de Investiții 



 

 

”Anghel Saligny”, aprobate prin HCL nr. 382/2021, cu modificările și completările 
ulterioare. Totodată aș avea rugămintea, ca punctul D5 să fie discutat primul, deoarece este 
urgent, acela să fie primul, după care urmează restul.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): „Bine, mulțumim. 
Atunci să votăm luarea pe Ordinea de zi a punctelor de la Diverse și despre propunerea d-
lui viceprimar, ca punctul D5 să fie primul discutat. 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.):  „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 3 consilieri lipsind de la vot (Ferenczy Ágnes-
Kanilla, Vargha Fruzsina, Zsigmond József, introducerea pe Ordinea de zi a punctelor de la 
Diverse și propunerea d-lui viceprimar. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): „Acum să votăm 
Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES - KANILLA (lb.m.): „Sunt prezent și eu 
și sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.):  „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 



 

 

 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt prezent și eu și sunt de 
acord cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. (lb.r.): 
Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: 
potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema 
supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de 
începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. (lb.m./lb.r.): Aș 
dori să vă întreb, dacă sunt asemenea situații? Dacă nu sunt, am începe cu punctul D5.” 
 PUNCTUL D5 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
contractării unui împrumut în valoare de 7.500.000 lei, în conformitate cu prevederile art. 1 
din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 24/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare 
destinate acordării unor împrumuturi din Trezoreria Statului. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Mulțumesc dl. președinte. 
Legea ne păermite să contractăm încă un împrumut în valoare de 7.500.000 lei din 
Trezoreria Statului, cu care dorim să plătim contribuția proprie din cadrul proiectului de 
finanțare “Reducerea emisiilor de carbon în Municipiul Sfântu Gheorghe prin investiții 
bazate pe Planul de Mobilitate Urbană Durabilă”.  
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Bine, mulțumim. 
(lb.r.): Are cineva întrebări, observații? Dacă nu, să votăm despre proiectul de hotărâre D5. 
Comisiile de specialitate I și V au acordat aviz favorabil. Să începem votarea.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 
D5.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „Dl. președinte, aș avea 
rugămintea să votăm modul de vot, ca să vafecți propunerea să votăm la final, pentru că 
terminăm de două ori mai repede.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Dacă să poate, să votăm 
acum despre acest punct și restul la final, pentru că directorul economic așteaptă, e chiar 
urgent.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „Bine, sunt de acord cu 
proiectul D5.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES - KANILLA (lb.r.): „Și sunt de acord cu 
D5-ul.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): ”Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.):  „Sunt de acord.” 



 

 

 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Zsigmond József), 
HOTĂRÂREA NR. 249/2023. 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Mă scuzați. Sunt József 
Álmos. Pot să intervin? Am uitat să spun faptul că la punctul D4 nu votez. Mulțumesc 
frumos.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): ”Votăm 
propunerea d-lui Toth-Birtan Csaba, ca să votăm la sfârșit proiectele de hotărâri.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): ”Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): ”Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES - KANILLA (lb.r.): ”Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): ”Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): ”Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.):  „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 2 consilieri lipsind de la vot (Vargha Fruzsina, 
Zsigmond József), modul de vot. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): ”Mulțumim. Să 
continuăm ședința. Urmează punctul 1.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru actualizarea devizului 
general, aprobat prin HCL nr. 113/2019 privind aprobarea Studiului de fezabilitate pentru 
obiectivul de investiții „Reconversia si refuncționalizarea terenului în jurul lacului din 
cartierul Gării”, cu modificările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „La lucrarea „Reconversia si 
refuncționalizarea terenului în jurul lacului din cartierul Gării” în cursul execuției s-a 
constatat, că trebuie să se efectueze unele lucrări în plus. De exemplu în urma săpăturilor 
arheologice, la care am fost obligat să recurgem, este necesară o umplutură din balast. 
Pentru trotuarele din jurul lacului, la desfacere s-a constatat, că există o bază din beton, 
respectiv borduri, la care sunt necesare lucrări suplimentare de desfacere. Pentru unele 
conducte de apă, canalizare și cablșu electric de înaltă tensiune este necesar să se include 
lucrări de relocare, fiindcă n-au fost pe amplasamentul, care a fost indicat în aviz, respectiv 
este necesar reproiectarea unui ponton. Toate aceste lucrări îl duc la o suplimentare a 
valorii din devizul general, care astfel devine 17.121.831,74 lei, valoare, care include și 



 

 

taxa de valoare adăugată.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 250/2023. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): ”Mulțumim. Are 
cineva întrebare? Dacă nu, comisiile de specialitate I, II și V au acordat aviz favorabil 
acesui proiect. Urmează punctul D1.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
actualizării devizului general al Documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenții pentru 
obiectivul de investiţii „Reabilitarea clădirii principale, clădire internat și clădire veche 
(fosta tipografie „Jókai„) la Colegiul Național Székely Mikó” din municipiul Sfântu 
Gheorghe, judeţul Covasna, aprobat prin HCL nr. 169/2016, cu modificările și 
completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „La punctul D1 este 
vorba de actualizarea devizului general la lucrarea pentru obiectivul de investiţii 
„Reabilitarea clădirii principale, clădire internat și clădire veche (fosta tipografie „Jókai„) 
la Colegiul Național Székely Mikó”. Din considerente de lucrări suplimentare, respectiv 
recalcularea prețurilor din cauza modificării prețurilor la materialele de construcții, 
evaluarea lucrării crește. Valoaarea totală de 30.848.277 lei, valoare, care include TVA. 
Rămână constantă finanțarea din PNDL în valoare de 8.301.661 lei, respectiv se mărește 
contribuția proprie a consiliului local la 22.546.616 lei.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 251/2023. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.r.): „Mulțumim. Are cineva 
întrebare? Dacă nu, comisiile de specialitate I, II și V au acordat aviz favorabil acesui 
proiect. Urmează punctul D2.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modifiării 
devizului general al Studiului de fezabilitate, aprobat prin HCL nr. 391/2020 privind 
aprobarea Studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiții „Extinderea rețelei de 
drumuri și a rețelei de utilități publice în Parcul industrial, din Municipiul Sfântu 
Gheorghe”, cu modificările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Se impune 
actualizarea devizului general al lucrării de investiții „Extinderea rețelei de drumuri și a 
rețelei de utilități publice în Parcul industrial, din Municipiul Sfântu Gheorghe”. S-au emis 
trei dispoziții de șantier. Una privind execuția fundației rezervorului de apă de 500 mc, una 
care modifică rețelele de canalizare apă și instalație de stins incendii și a treia: privind 
desfacerea unor drumuri de beton și platforme de beton. Cu valoarea acestor dispoziții de 
șantier, cu lucrările suplimentare, devizul general va avea valoarea totală de 14.836.494 de 
lei, valoare, care include și TVA-ul.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 252/2023. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.r.): „Mulțumim. Are cineva 
întrebare? Dacă nu, comisiile de specialitate I, II și V au acordat aviz favorabil. Urmează 
punctul D3.” 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind punerea la 
dispoziţia proiectului „Dotarea stațiilor de epurare ape uzate din municipiile Sfântu 
Gheorghe și Târgu Secuiesc cu instalații fotovoltaice” a imobilelor aferente stației de 
epurare ape uzate din municipiul Sfântu Gheorghe în care se va implementa investiția. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Gospodărirea 
Comunală solicită punerea la dispoziţie a clădirilor, imobilelor stația de epurare pentru 
montarea unor panouri fotovoltaice pe care dorește să realizeze prin programul de finanțare 



 

 

POIM 2014-2020. Aceste imobile sunt în domeniul public al municipiului și sunt date 
operatorului prin contract de delegare.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 253/2023. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (/lb.r.): „Mulțumim. Are cineva 
întrebare? Dacă nu, comisiile de specialitate I, II și V au acordat aviz favorabil. Urmează 
punctul D4.” 
 PUNCTUL D4 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
achiziționării unor terenuri situate în Municipiul Sfântu Gheorghe, strada Kossuth Lajos, 
identificate în CF nr. 37872 și CF 24610 Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Propunem spre 
achiziționare două terenuri, una de 225 mp, celălelt de 70 mp pe str. Kossuth Lajos. La 
primul evaluarea a fost în suma de 121.775 lei, la al doilea 27.553 lei, respectiv se propune 
și plata taxei notariale în valoare totală de 2.511 lei. Este vorba de terenuri din spatele 
fostului cinematograf Lux. Dorim să achiziționăm cu timpul și clădirea fostului 
cinematograf și să facem un fel de piață, zonă verde în interiorul, care acuma este foarte 
foarte strâns și astfel va fi descongestionat și pus la dispoziția locatarilor din zonă.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot (József 
Álmos-Zoltán), HOTĂRÂREA NR. 254/2023. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.r.): „Mulțumim. Dacă nu, 
comisiile de specialitate I și V au acordat aviz favorabil. Urmează punctul D6.” 
 PUNCTUL D6 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea retragerii 
a 2 (două) obiective de investiții, propuse spre finanțare prin Programul Național de 
Investiții ”Anghel Saligny”, aprobate prin HCL nr. 382/2021, cu modificările și 
completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Propunem retragerea 
a două cereri de finanțare din Programul național de investiții ”Anghel Saligny”. Este 
vorba de str. Fântânii și str. Nouă. Pentru acestea deși au fost aprobate în listă, nu s-au 
înceiat contracte de finanțare și execuția lor devine urgentă, fiindcă sunt legate de str. 
Ciucului și ar trebui reabilitate concomitent cu acesta.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 255/2023. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.r.): „Mulțumim. Dacă nu, 
comisiile de specialitate nr. I, II și V au acordat aviz favorabil. Începem votarea. Votăm 
depre proiectel de 1, D1, D2, D3, D4 și D6.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectele 1, D1, D2, D3, D4 și D6.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectele 1, D1, D2, D3, D4 și D6.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES - KANILLA (lb.m./lb.r.): „Și eu sunt de 
acord cu proiectele 1, de la D1 până la D4 și cu D6.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de hotărâre 
1, respectiv cu proiectele de hotărâre D1, 2, 3,4 și 6.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele 1, D1, D2, D3, la D4 nu votez și sunt de acord cu D5 și D6.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 1, D1, 
D2, D3, D4, respectiv cu D6.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, respectiv D1, D2, D3, D4 și D6.” 



 

 

 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): ”Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, respectiv D1, D2, D3, D4 și D6.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, D1, D2, D3, D4 și D6.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, D1, D2, D3, D4 și D6.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, respectiv D1, D2, D3, D4 și D6.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord cu proiectele de hotărâri 1, D1, D2, D3, D4 și D6.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, D1, D2, D3, D4 și D6.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, D1, D2, D3, D4 și D6.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, D1, D2, D3, D4, respectiv cu D6.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m.): ”Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1 și de la D1până la D5, scuze și cu D6. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 1, 
respectiv cu cei 6 puncte de la Diverse. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): ”Mulțumesc. 
Ședința extraordinară s-a terminat. Vă mulțumesc pentru prezență. La revedere.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 27 iulie 23023. 
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